

Title (en)

Mounting base, especially for skibindings.

Title (de)

Grundkörper, insbesondere für Skibindungen.

Title (fr)

Embase, notamment pour fixations de ski.

Publication

EP 0442389 A2 19910821 (DE)

Application

EP 91101758 A 19910208

Priority

AT 36790 A 19900216

Abstract (en)

The invention relates to a bottom plate (10), provided with bore holes (11a-11d), for parts (3) of ski bindings. In order to provide the possibility in this bottom plate (10) of the attachment screws (5) fastening the bottom plate (10) with their lower end regions before the part (3) of the ski binding is mounted, provision is made for each bore hole (11a-11d), which is recessed in the bottom plate (10) and whose diameter is greater than the diameter of an associated attachment screw (5), to be provided with a radially projecting shoulder (12a-12d). <IMAGE>

Abstract (de)

Die Erfindung bezieht sich auf eine mit Bohrungen (11a - 11d) versehene Unterlagsplatte (10) für Skibindungsteile (3). Um bei dieser Unterlagsplatte (10) die Möglichkeit zu schaffen, daß die Befestigungsschrauben (5) vor der Montage des Skibindungsteiles (3) mit ihren unteren Endbereichen die Unterlagsplatte (10) festhalten, sieht die Erfindung vor, daß jede in der Unterlagsplatte (10) ausgesparte Bohrung (11a - 11d), deren Durchmesser größer als der Durchmesser einer dazugehörigen Befestigungsschraube (5) ist, mit einem radial vorstehenden Ansatz (12a - 12d) versehen ist. <IMAGE>

IPC 1-7

A63C 9/00

IPC 8 full level

A63C 9/00 (2012.01)

CPC (source: EP US)

A63C 9/00 (2013.01 - EP US)

Cited by

EP0622098A1

Designated contracting state (EPC)

CH DE FR LI

DOCDB simple family (publication)

EP 0442389 A2 19910821; EP 0442389 A3 19911211; EP 0442389 B1 19930721; AT 398700 B 19950125; AT A36790 A 19940615;
DE 59100196 D1 19930826

DOCDB simple family (application)

EP 91101758 A 19910208; AT 36790 A 19900216; DE 59100196 T 19910208